



Date: 06/09/2020

التاريخ: 2020/09/06

**Circular No. (14) 2020**

**تعميم رقم (14) لسنة 2020**

**Banning ships belonging to Liwa Petroleum Marketing Establishment For Abandonment of Seafarers.**

**حظر السفن التابعة لمؤسسة ليوا للخدمات البترولية غير الملتزمة بمسؤولياتها تجاه حقوق البحارة.**

To :

إلى :

- Ports authorities & Harbor Masters
- Ship agents
- Seafarers.

- سلطات ونظار الموانئ
- وكلاء السفن
- البحارة

Within the framework of FTA's efforts to protect seafarer's rights and to maintain the reputation of the UAE Maritime sector, and in light of the repeated complaints of Seafarers salaries non-payment cases on onboard ships under the ownership of Liwa Petroleum Marketing Establishment.

في إطار الجهود التي تبذلها الهيئة لحماية حقوق البحارة وللمحافظة على سمعة قطاع النقل البحري في الدولة ، ونظراً لتكرار حالات عدم تسديد مستحقات البحارة على متن السفن المملوكة لمؤسسة ليوا للخدمات البترولية.

FTA has decided to ban the operations of the below listed ships in U.A.E ports and waters until further notice.

قررت الهيئة حظر السماح للسفن المذكورة في الجدول أدناه، من إجراء عملياتها في مياه وموانئ الدولة حتى إشعار آخر.

Vessel Name	IMO NO./Off.No.	Type
ALI B 7	0007039	Tug
MAHRA 7	5802	Barge
MAHRA 8	9313565/5803	Tug
MAHRA 9	5984	Barge
MAHRA 11	9505704/0008166	Tug
ALI B 3	9144184/50877-PEXT	Oil Tanker

FTA warn ship agents and seafarers from dealing with above mentioned company.

كما تحذر الهيئة الوكلاء البحريين والبحارة من التعامل مع الشركة المذكورة أعلاه.

For further clarification please contact:

[SHIPPING@fta.gov.ae](mailto:SHIPPING@fta.gov.ae)

للاستفسار برجاء مخاطبة الهيئة على البريد الإلكتروني

[SHIPPING@fta.gov.ae](mailto:SHIPPING@fta.gov.ae)